

Ingin cuba piza Turkey?



BAKED PASTA



bersama Allah Batcha
-alijah@sph.com.sg-



Phoon Huat & Co (Pte) Ltd

SIBUK DI DAPUR: Pemilik bersama Kebab Station, Encik Abdulrahim Eroyleyen, menunjukkan cara beliau membuat roti bagi pelbagai hidangan yang disajikan di restorannya.



MIX SLICES



TURKISH PIDE



Foto-foto Khalid Baba

BOLEH dikatakan kebanyakan makanan Turkey yang kita tahu bahawa piza ialah sejenis makanan Italy. Tetapi pernahkah anda dengar hidangan makanan seperti Turkish Pide?

Hah, kalau nak tahu, Turkish Pide adalah piza Turkey manakala Baba Ganoush sejenis hidangan orang Arab yang dimasak dengan roti.

Ini dilaikan oleh Encik Abdulrahim Eroyleyen, seorang Muslim keturunan Turkey dan salah seorang di antara tiga rakan niaga Kebab Station, sebuah restoran makanan Turkey. Dua lagi rakan kongsi beliau adalah warga Singapura iaitu Encik Too Heng Yap, seorang banker, dan Kolonel (Bersara) Albert Hing yang sekarang bermastautin di Australia.

"Kita selalu kata piza itu makanan Italy. Orang Turkey pun ada piza seperti Turkish Pide. Begitu juga dengan Baba Ganoush. Makanan Turkey pun ada hidangan ini. Sebenarnya makanan ketiga-tiga negara itu hampir serupa. Apa yang berbeza ialah cara ia dimasak, bahan-bahannya dan cara ia dihidangkan," jelas Encik Abdulrahim.

Kebab Station di Marine Cove, East Coast Park, dibuka sebelum yang lalu dan mempunyai cawangan di Changi Village yang dibuka tahun lepas.

Kedua-dua restoran ini dikendalikan oleh Encik Abdulrahim yang juga pakar dalam masakan Turkey - berpengalaman selama 20 tahun sebagai chef di beberapa buah restoran di Turkey sebelum berhijrah ke Singapura.

Beliau sendiri ke pasar membeli bahan-bahan untuk restoran ini di samping menetapkan menu. Hampir 70 pilihan makanan, pencuci mulut dan minuman boleh anda nikmati di Kebab Station, Cawangan di Marine Cove berhadapan dengan dekor yang sederhana dan boleh memuatkan lebih kurang 40 orang.

Anda boleh memilih untuk menikmati selera dalam restoran ataupun duduk di luar secara alfresco dining terutama pada

da sebelah malam. Tidak seperti restoran makanan Turkey yang lain, Kebab Station meletakkan pilihan makanannya termasuk pasta dan piza.

Antara makanan yang ditawarkan oleh Kebab Station adalah Baked Pasta (\$5.50). Ia serupa dengan piza cuma bentuknya bujur dan diisi dengan daging, telur, keju dan sos.

Jika anda seorang yang suka makan nasi, Mix Slices (\$9.80) adalah pilihan yang baik. Hidangan ini bukan sahaja mengandungi pilaf (nasi) Turkey yang dimasak dengan mentega dan tomato goreng, malah daging ayam dan daging lembu hiris yang dipanggang dengan roti dan salad. Ia adalah hidangan yang lengkap dan sesuai untuk dimakan dua orang.

Jangan lupa mencuba Baked Pasta (\$9.80) iaitu campuran daging dan telur yang dituruti dengan spaghetti atau fettuccine, kemudian dipanggang dan dimakan dengan sos istimewa.

Anda yang meminati sup pula jangan melepaskan peluang mencuba sup cendawan buatan Encik Abdulrahim, yang mengandungi hirisan cendawan asli. Rasanya enak, tidak seperti sup sedia dalam tin.

Apabila dianya mengempaka makanan Turkey rasanya masin sedikit, Encik Abdulrahim menjawab.

"Banyak tempat-ratus dan herbs digunakan untuk memasak makanan Turkey. Bahan-bahan ini mengeluarkan rasa asli dan kadangkala masakan itu rasanya seperti terlebih garam."

Anda akan dapat kebanyakan makanan Turkey sama ada dibakar atau dipanggang. Oleh itu sedikit minyak digunakan, itu pun jika per, seperti kebanyakan makanan Mediterranean.

Kebab Station juga mengambil tempahan luar untuk sekurang-kurangnya 30 orang dengan harga bayaran minimum \$8 setiap kepala bagi dua jenis hidangan. Restoran ini, termasuk cawangannya di Changi Village, dibuka setiap hari dari 11 pagi hingga 11 malam.

Classic Ideas

REGISTRED WITH BADC

ABBY LICENCED CONTRACTOR

lebel Pesta

Delta House

Price From \$1000

Call Puan

Siti M. 933 35 21

11/12, 13/12, 14/12

10, 11, 12, 13, 14

15, 16, 17, 18, 19

20, 21, 22, 23, 24

25, 26, 27, 28, 29, 30

31

Lamanweb: www.classic-ideas.com.sg Di bukau: 10 pg - 9 pg

Queensway Shopping Centre #01-23 (Bukit Merah)

Tel: 6474 7977 Faks: 6475 8238

Inspirasi

Kediaman PESTA RENOVASI

KEPERCAYAAN DAN KEIKHLASAN

Pelanggan Kami Berpuas Hati Dengan:
 "Hidangan Dapur kami Clean. Saya mahu ada kitchen sink dan sokan jadi yang terbaik. Kami akan selalu melomok kepada kuaran kami"
 "Mahu Arangbangsal "Pintuapan yang memuaskan setiap kali"

PAKEJ BERNILAI BERSAMA PENYAMUD UDARA PERCUMA

Penyaman udara Sistem 3 unit 50 pelanggan yang pertama bagi pakej yang serendah \$10,500.

Ita bertakuk kepada syarat-syarat & perubuatannya. Sila dapatkan kelengkapan dari bilik pameran kami.

BELIAN BINTANG

Kabinet Dapur Berlamina 20 Kaki Iaci Blumotion dengan Teknologi Sistem Senyap dengan Jaminan Seumur Hidup

- Pemasang - waranti 24 bulan
- Pilihan lamina beraneka pelat atau berkaru kayu
- Pemasang pemadaman huli 3 kaki
- Termasuk pemasangan dan pemasaan
- Paki pengikat kuali lapan jenis yang lengkap
- Peralatan "designer" dan dua piring "handmade" bergelas
- Piring, gelas dan pinggan piring kuali yang pelbagai
- Tepian ABS - Sebuah tukang sudan

BESTSELLER! Lebih 5,300 pakej telah dijual

Pilihan Senyap! Kujutangan pameran kami untuk lepatannya!

Pakej "Mess-Sell" yang direkomendasikan

Belian Bintang ini ialah lebih terasandi. Tanpa Syarat.

Taraja Kualitatif. Tanpa Komenaran.

Biasa \$2000 Sekarang: **\$1,399** sahaja!

TAWARAN HEBAT

Harga yang paling rendah dijamin. Tunjukkan sebarang anda dan kami akan membenarkan lepatannya yang sekebarnya dan mulanya yang lebih memuaskan.

RENOVASI SEKARANG BAYAR KEMUDIAN

• Tada bayaran tertunda • Tada bayaran faedah
 untuk semua kes beli, jual dan embok fiat.

PERCUMA - Alat hawa-dingin • TV 25" • Petalaju • Hudi-Hub • Kuaran Bina-Dalam • Measun Basah

Seluruh sebagai kontrak ditahikan.

3 buah pakej hanya \$899* bagi setiap satu yang sangat menarik

Penyaman udara System 3 unit berasingan
(Termasuk pemasangan dan penyuar air permatuan udara)

Almari pakaian berlamina 7 kaki
Dua karang dari 7 kaki, bagi setiap kaki lar dibekal potongan \$200

Membekal & memasang 1 pintu pagar yang dibekal dengan besi tempa (3 kaki x 7 kaki) + 1 pintu atas yang dibekal dengan kayu (nyatu tempa) (3 kaki x 7 kaki) + 3 pintu bilik klasik

KONSTRUKSI BANGUNAN

Rekonstruksi rumah beres korne 2 tingkat hingga 3 tingkat. Kami menjalankan kerja kemahiran dari pemakaran, maris, salak, keanjanaan dan krobukul kalam kol untuk rumah berstruktur. Kami memonit pemikot terkuat dan pakej yang berputusandi.

Dapat dipercayai dengan khidmat perkhidmatan yang PALING UNGGUL

Pengalaman lebih 18 tahun

HARGA ISTIMEWA TERUS DARI KILANG KAMI!

Tukang-kayu Profesional Kami, "Kami Hanya Memilih yang Paling Mahal".

Taraja kasih atau sokongan hebat dari anda! Kami adalah Perekabentuk Pertama yang diperkenalkan "Classic Reno-Renovasi" Lembar 2 bilah berstruktur (01 dan 02). Bukti bahawa kami mengkonkritkan kerja yang bermutu tinggi, memulau kerja memulaukan dari pakej yang berpatalutan. Kami sedia memulaukan pencapaian seris yang paling tinggi.